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Gdańsk, 24.11.2020 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XIV SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XIV sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:00 we wtorek 

24.11.2020 r. Sesja odbywała się w zdalnym trybie, z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (aplikacja Microsoft Teams) z powodu konieczności 

zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XIII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz po sprawdzeniu kworum stwierdził ich prawomocność. 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XIV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przyjęto porządek obrad. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 1 

5. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Radna Halina Wojnicz zgłosiła uwagę, że strategia rozwoju Dzielnicy 

Piecki-Migowo dyskutowana na poprzedniej sesji powinna poruszać różne 

dziedziny, powinni zostać zaproszeni także inni eksperci, a nie tylko Przemysław 

Kluz z Domu Sąsiedzkiego „Gościnna Przystań” w Oruni. 

5.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski wyjaśnił, że Przemysław 

Kluz ma być wyłącznie moderatorem, a na spotkania i warsztaty zostaną 

zaproszeni eksperci z różnych dziedzin, co jest jednym z głównych założeń tego 

projektu i było to przedstawiane na poprzedniej sesji. Projekt został jednak 

zawieszony ze względu na epidemię koronawirusa COVID-19. 

5.3. Zatwierdzono protokół z XIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 2 

6. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że dnia 23.10.2020 r. wpłynęło do niego pismo Miejskiej Komisji ds. Wyborów 

w Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku informujące, że z zgodnie 

z zestawieniem wyników głosowania do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

następnym kandydatem, który otrzymał najwięcej ważnych głosów i wyraził zgodę 

na objęcie mandatu na miejsce Radnego Radosława Nowaka jest Pan Janusz 

Kozłowski. Zgodnie z wymogiem statutowym konieczne jest podjęcie uchwały 

w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy. 
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6.2. Podjęto Uchwałę Nr XIV/41/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 3 

7. Ślubowanie Radnego Janusza Kozłowskiego. 

7.1. Radny Janusz Kozłowski złożył ślubowanie na ręce Przewodniczącego Rady 

Dzielnicy Mateusza Zakrzewskiego. 

7.2. Od momentu złożenia ślubowania Radny Janusz Kozłowski brał udział 

w głosowaniach Rady Dzielnicy. 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/29/2020 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 27.02.2020 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2020. 

8.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki wycofał projekt uchwały. 

Uzasadnił to tym, że wciąż trwa procedura wycofywania środków przeznaczonych 

na projekty, które nie zostały zrealizowane, a zmiana uchwały budżetowej 

na obecnej sesji może skutkować stwierdzeniem jej nieważności. Ostateczna kwota 

oszczędności będzie znana dopiero w drugiej połowie grudnia i wtedy konieczna 

będzie zmiana uchwały budżetowej. 

8.2. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski zwrócił uwagę, aby nie używać 

określenia „oszczędności”, tylko „niewykorzystane środki”, bo to lepiej odnosi się 

do budżetu Rady Dzielnicy. 

8.3. Radna Halina Wojnicz zapytała, czy niewykorzystane środki można przeznaczyć 

na projekty, które zgłaszała wcześniej i które były odrzucone. 

8.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski wyjaśnił, 

że niewykorzystane środki prawdopodobnie będą mogły być przeniesione 

na kolejny rok, analogicznie do procedury, która była zastosowana rok temu. 

Projekt, na który zostaną przeznaczone te środki, będzie wskazany przez Radę 

Dzielnicy w styczniu lub lutym 2021 r. 

8.5. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik zapytała, czy będzie można przenieść 

środki z projektów miękkich, które ze względu na epidemię się nie odbyły. 

8.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że przeniesienie 

środków na kolejny rok będzie dotyczyło wyłącznie projektów inwestycyjnych. 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo – rejon sądu przy 

ulicy Piekarniczej w mieście Gdańsku”. 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że 13.10.2020 r. 

Biuro Rozwoju Gdańska zwróciło się do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z prośbą 

o zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Piecki Migowo – rejon sądu przy ulicy Piekarniczej w mieście Gdańsku”. 

Przedstawił granice planu, które zostały ujęte we wniosku. Dodał, że projekt 

uchwały, którego wnioskodawcą jest Zarząd Dzielnicy, zakłada pozytywne 

zaopiniowanie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, ale w kolejnym paragrafie przypomina również, 
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że Rada Dzielnicy w Uchwale Nr VI/22/2019 z dnia 03.10.2019 r. wskazała 

ważniejsze obszary, dla których konieczne jest sporządzenie miejscowych planów. 

9.2. Podjęto Uchwałę Nr XIV/42/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

zaopiniowania przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo – rejon sądu przy ulicy 

Piekarniczej w mieście Gdańsku”. 

(10 „za”, 2 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 4 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie protestu dot. planów zabudowy działek 

przy ul. Powstania Listopadowego. 

10.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że mieszkańcy bloków przy ul. Związku Jaszczurczego 1 oraz ul. Powstania 

Listopadowego 3 w piśmie z dnia 10.08.2020 r. złożyli do Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo wniosek o poparcie protestu dot. planów zabudowy działki nr 95/5 

obręb 052 oraz innych działek przy ul. Powstania Listopadowego w Gdańsku 

stanowiących enklawy wśród istniejącej zabudowy. Mieszkańcy od 2012 roku 

występowali oficjalnie o przeznaczenie tej działki na zieleń z małym placem zabaw 

i siłownią pod chmurką, a Rada Dzielnicy wyrażała poparcie dla tego wniosku. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą jest Zarząd Dzielnicy, zakłada poparcie 

protestu mieszkańców. 

10.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zgłosił 2 poprawki 

redakcyjne do uzasadnienia projektu uchwały: „poparcie protestu dot. planów” 

zamiast „poparcie protestu planów” oraz „parku z jego zagospodarowaniem” 

zamiast „parku z jego zagospodarowanie” 

10.3. Podjęto Uchwałę Nr XIV/43/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

protestu dot. planów zabudowy działek przy ul. Powstania Listopadowego. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

Radny Dariusz Wilczyński nie był obecny podczas głosowania. 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 5 

11. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

na realizacji projektu parku wypoczynkowo-rekreacyjnego (tzw. parku 

Uphagenów) przy ul. Piecewskiej oraz malowania ścian Przychodni „Morena”. 

11.2. Radny Grzegorz Giżewski powiedział, że została uruchomiona JadłoDzielnica, 

wspólny projekt Rady Dzielnicy, Radnego Miasta Gdańska Przemysława Malaka, 

Parafii pw. Miłosierdzia Bożego oraz restauracji Fresco Lunch & Restaurant 

Morena. Poinformował również o trwającej akcji „Obiad dla medyka” i aukcjach 

internetowych z tym związanych. Dodał, że 05.12.2020 r. będą wydawane paczki 

świąteczne dla potrzebujących i poprosił o pomoc w ich dystrybucji. 

11.3. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak poprosił o informowanie innych o tym, 

że powstała JadłoDzielnica, ponieważ ciężko jest dotrzeć do osób, które potrzebują 

pomocy. 

11.4. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik poinformowała o projektach Domu 

Sąsiedzkiego Piecki-Migowo, m.in. teleopieka, szycie maseczek. 
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11.5. Radna Ewa Ostapska poprosiła o pomoc dla pana Zygmunta, który wspiera 

Stowarzyszenie Gdański Animals w opiece nad zwierzętami. Potrzebne są buty 

zimowe i 5-litrowa butla gazowa, ponieważ poprzednią ktoś ukradł. 

11.6. Radny Ryszard Kłos zapytał, na jakim etapie jest odpowiedź do dewelopera Hanza 

na wniosek o zajęcie terenu placu zabaw obok planowanej inwestycji. 

11.7. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że została 

wystosowana odpowiedź negatywna, natomiast nie ma ostatecznej informacji 

z Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni. 

12. Informacja na temat projektu utworzenia konwentów makrodzielnicowych oraz zmian 

w statutach dzielnic. 

12.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w Radzie 

Miasta Gdańska toczą się prace nad zmianami w statutach dzielnic. Na najbliższej 

sesji Rady Miasta Gdańska ma zostać poddane pod głosowanie utworzenie 

konwentów makrodzielnicowych, które nie były wcześniej poddane konsultacjom 

z radami dzielnic. 

12.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że proponowane zmiany 

są bardzo daleko idące i niekorzystne dla rad dzielnic: wprowadza się inny podział 

środków budżetowych, na czym stracą przede wszystkim duże dzielnice, takie jak 

Piecki-Migowo, dodaje się wymóg przeznaczania 70% środków na inwestycje, 

co jest ingerencją w autonomię rad dzielnic, które najlepiej znają potrzeby 

mieszkańców, narzuca się konsultacje budżetowe z urzędnikami i konwentami 

makrodzielnicowymi oraz określa się terminy, które znacząco wydłużą procedurę 

przygotowywania budżetu, a przede wszystkim nie ma rozwiązania codziennych 

problemów, takich jak bariery biurokratyczne, brak jednej jednostki w Urzędzie 

Miejskich, która zajęłaby się radami dzielnic od początku do końca. 

12.3. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że przedstawiony projekt 

to „krok w tył”, ingeruje się w wolność rad dzielnic i ogranicza możliwość 

decydowania o budżecie, który jest zbyt mały, że zrobić coś naprawdę dużego. 

12.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że projekt zawiera 

kontrowersyjne pomysły, ale stara się w nim dostrzec również dobre elementy 

wynikające z troski o finanse publiczne i lepszą współpracę między radnymi 

dzielnicowymi a radnymi miejskimi i urzędnikami. Podkreślił, że projekt powinien 

być poddany szerokim konsultacjom. 

13. Radna Ewa Ostapska opuściła obrady o godz. 20:50, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

14. W związku z głosami radnych wyrażającymi wolę podjęcia uchwały w sprawie projektu 

utworzenia konwentów makrodzielnicowych oraz zmian w statutach dzielnic, 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu 

funkcjonowania Konwentów makrodzielnicowych oraz zmian statutów dzielnic 

w Gdańsku” jako pkt. 12 (po pkt. „Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo”). 

14.1. Wniosek przyjęto. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 6 
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15. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu funkcjonowania Konwentów 

makrodzielnicowych oraz zmian statutów dzielnic w Gdańsku. 

15.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał projekt uchwały, 

którego wnioskodawcą jest Zarząd Dzielnicy. 

15.2. Podjęto Uchwałę Nr XIV/44/2020 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie zasad 

i trybu funkcjonowania Konwentów makrodzielnicowych oraz zmian statutów 

dzielnic w Gdańsku. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku do protokołu w głosowaniu nr 7 

16. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego 2021. 

16.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przypomniał, 

że do 30.11.2020 r. trwa głosowanie Budżetu Obywatelskiego 2021. Wyniki mają 

być ogłoszone do 07.12.2020 r. 

17. Komunikaty i wolne wnioski. 

17.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że prawdopodobnie w drugiej połowie grudnia odbędzie się sesja, podczas której 

trzeba będzie zmienić uchwałę budżetową zgodnie z rzeczywistym 

wykorzystaniem środków finansowych. 

18. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski po sprawdzeniu kworum zamknął 

obrady XIV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 21:35. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie głosowań z XIV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 
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Załącznik 

do Protokołu XIV sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 24.11.2020 r. 

 

 

Zestawienie głosowań z XIV sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

1 2 3 4 5 6 7 

1. Czaprańska Małgorzata za za za za za za za 

2. Dominiak Katarzyna za za za za za za za 

3. Giżewski Grzegorz za za za za za za za 

4. Gostomska Halina za za za za za za za 

5. Kłos Ryszard za wst. za za za za za 

6. Kochanowska Beata za za za pr. za za za 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra za za za wst. za za za 

8. Kozłowski Janusz    wst. za za za 

9. Kramek Aneta za za za za za za za 

10. Matwiejszyn Monika za wst. za wst. za za za 

11. Mechowski Kazimierz nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

12. Nowak Julia nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

13. Ostapska Ewa za za za wst. za nb. nb. 

14. Strojny Olga za za za za za za za 

15. Sulewska Katarzyna za za za wst. za za za 

16. Szajder Jadwiga nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. nb. nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za za za za za za za 

19. Wilczyński Dariusz za za za za nb. za za 

20. Wojnicz Halina za wst. za pr. za za za 

21. Zakrzewski Mateusz za za za za za za za 

  za – głosy „za” 16 13 16 10 16 16 16 

  pr. – głosy „przeciw” 0 0 0 2 0 0 0 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 0 3 0 5 0 0 0 

  nb. – nieobecni 4 4 4 4 5 5 5 
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Lista głosowań wraz z punktem protokołu: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad (pkt. 4.1). 

2. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (pkt. 5.3). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo (pkt. 6.2). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo – rejon sądu 

przy ulicy Piekarniczej w mieście Gdańsku” (pkt. 9.2). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie protestu dot. planów zabudowy działek 

przy ul. Powstania Listopadowego (pkt. 10.3). 

6. Wniosek o zmianę w porządku obrad – dodanie pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały 

w sprawie zasad i trybu funkcjonowania Konwentów makrodzielnicowych oraz zmian 

statutów dzielnic w Gdańsku” jako pkt. 12 (pkt. 14.1). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu funkcjonowania Konwentów 

makrodzielnicowych oraz zmian statutów dzielnic w Gdańsku (pkt. 15.2). 


